
ACTA Nº 5 - PLE EXTRAORDINARI DÍA 17/05/2019.

A Paiporta,  sent  les  13.00  hores  del  dia  17/05/2019,  prèvia  la  corresponent  convocatòria  i  sota  la
Presidència de l'alcaldessa, Sra. Isabel Martn  Góee, assistda del secretari de la CorporaciG Sr. Francisco
Javier Llobell  Tuset, es reuneixen en la  sala de plens de la  Casa Consistorial,  a  f de celebrar sessiG
EXTRAORDINÀRIA,  en  prióera  convocatòria,  els  óeóbres  de  la  CorporaciG  que  a  contnuaciG
s'expressen:

ALCALDESSA – PRESIDENTA: Isabel Martn  Góee

RE IDORS/ES:
Josep Val Cuevas (Coóproóís per Paiporta)
Beatrie Jióénee Jióénee (Coóproóís per Paiporta)
 uilleó Montoro LGpee (Coóproóís per Paiporta)
Zaira Martnee Chisbert (Coóproóís per Paiporta)
Antoni Torreño Mateu (Coóproóís per Paiporta)
Alberto Torralba Caópos (Pod-EU)
María Teresa Verdú CantG (Pod-EU)
Vicente Ibor Asensi (PP)
María Isabel Chisbert Alabau (PP)
Luis Toóás RGdenas Antonio (PP)
María Consuelo Lisarde Marín (PP)
Desaóparados Ciscar Navarro (PP)
Vicent Ciscar Chisbert (PSOE)
María Isabel Albalat Asensi (PSOE)
Ricard Benlloch Caópos (PSOE)
Alejandro Jorge Sánchee Taraeona (PSOE)
José Antonio Salvador Parets (no adscrito)
María ConsolaciGn Taraeona Bañuls (no adscrita)

INTERVENTOR: Jorge Zaóora Muñoe

SECRETARI: Francisco Javier Llobell Tuset

No assisteixen, però excusen la seua no-assistència la Sra. Esther  il Soler (PP) i el Sr. Alejandro  utérree
Martnee (PP).

Declarat públic l'acte i oberta la sessiG per la Sra. Alcaldessa, es procedeix a tractar els assuóptes i 
adoptar els acords sobre els expedients inclosos en el següent

ORDRE DEL DIA

1. AprovaciG, si escau, de l'acta de la sessiG plenària núó. 1/2019, de 31 de gener.
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2. HISENDA I ADMINISTRACIÓ  ENERAL.- 02804/2019 – ModifcaciG pressupostària óod. 2019/13
de supleóent de crèdit / crèdit extraordinari (IFS – 2019).

1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA Núm. 1/2019, DE 31 DE GENER.

El  Sr.  Secretari  inforóa que  no  pot  procedir-se  a  l'aprovaciG  de  l'acta  indicada  per  no  haver  sigut
repartda als óeóbres de la CorporaciG. Pel que queda pendent d'aprovaciG.

2.-  HISENDA  I  ADMINISTRACIÓ  GENERAL  –  02804/2019  -  MODIFICACIÓ  PRESSUPOSTÀRIA
MOD. 2019/13 DE SUPLEMENT DE CRÈDIT/CRÈDIT EXTRAORDINARI (IFS – 2019).

I.- ANTECEDENTS

I.1.-  ProvisiG  obrant  en l'expedient  02730/2019 aób data  17 de  gener  de  2019 per  a  dur a  teróe
l'oportuna óodifcaciG de crèdit a f de fnançar la despesa en Inversions Financeraóent Sostenibles (IFS)
2019 pagaóent coópleóentari terrenys eona verda sant Raóon.

I.2.-  Meóòria  econòóica  de  la  inversiG  fnanceraóent  sostenible  (IFS)  de  les  obres  “AdquisiciG  i
urbaniteaciG eona verda carrer sant Raóon” coópleóentària signada aób data 6 de óaig de 2019.

I.3.-  ProvisiG  obrant  en  l'expedient  01005/2019  aób  data  7  de  óaig  de  2019  per  a  dur  a  teróe
l'oportuna óodifcaciG de crèdit  per a atendre el cost óunicipal dels projectes aprovats per l'IVACE per a
la óillora dels polígons industrials 2019.

I.4.-  Meóòria  econòóica  de  la  inversiG  fnanceraóent  sostenible  (IFS  2019)  per  a  la  óillora  i
óoderniteaciG dels polígons industrials de Mina, la Pasqualeta i l'EstaciG del óunicipi de Paiporta.

I.5.-  ProvisiG  obrant  en  l'expedient  02779/2019  aób  data  7  de  óaig  de  2019  per  a  dur  a  teróe
l'oportuna óodifcaciG de crèdit  per a IFS óunicipal 2019 RehabilitaciG Vil·la Aóparo.

I.6.- Meóòria econòóica de la inversiG fnanceraóent sostenible (IFS) de les obres “RehabilitaciG Edifci
Vil·la Aóparo (2a fase)”.

I.7.- Inforóe subscrit per la intervenciG óunicipal núóero 118/2019 obrant en l'expedient 02772/2019
en relaciG aób la realiteaciG d'IFS en l'exercici 2019.

I.8.- LiquidaciG del pressupost de l'exercici 2018.

II.- FONAMENTS JURÍDICS

II.1.- Reial decret legislatu 2/2004, de 5 de óarç, pel qual s'aprova el text refGs de la Llei reguladora de
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les hisendes locals.

II.2.- Reial decret 500/1990, de 20 d'abril pel qual es desenvolupa el capítol prióer del ttol sisé de la Llei
39/1988, de 28 de deseóbre, reguladora de les hisendes locals, en óatèria de pressupostos. Llei 7/1985,
de 2 d'abril, reguladora de les bases de règió local.

II.3.- RD 781/86, de 18 d'abril, pel qual s'aprova el text refGs de règió local.

II.4.- Llei orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'estabilitat pressupostària i sostenibilitat fnancera

II.5.- Bases d'execuciG del pressupost

L'Ajuntaóent Ple per unanióitat acorda:

PRIMER.- Aprovar inicialóent la óodifcaciG de crèdit IFS 2019 núó. 2019/13, el resuó de la qual és el
següent:

MC crèdit extraordinari
Alta
Partda DescripciG Ióport
43140/61961 IFS Millora Infraestructures Parcs Eópresarials - Pol. La Pasqualeta 75,461.49 €
43140/61962 IFS Millora Infraestructures Parcs Eópresarials - Pol. Mina 80,000.01 €
43140/61963 IFS Millora Infraestructures Parcs Eópresarials - Pol. L'EstaciG 24,990.58 €

MC crèdit extraordinari
Alta
Partda DescripciG Ióport
93300/63203  IFS óunicipal RehabilitaciG Vil·la Aóparo 118,836.77 €

MC supleóent de crèdit
Alta
Partda DescripciG Ióport
17100/60900 Zona Verda sant Raóon 470,154.97 €

Finançaóent
Roóanent de Tresoreria per a despeses generals

Partda DescripciG Ióport
87000 Roóanent de Tresoreria per a despeses generals 769,443.82 €

SE ON.- Exposar al públic aquesta óodifcaciG pressupostària, previ anunci en el Butllet Ofcial de la
Província,  per  quinee  dies  hàbils,  durant  els  quals  les  persones  interessades  podran  exaóinar-la  i
presentar reclaóacions davant el Ple. La óodifcaciG de crèdits es considerarà defnitvaóent aprovada si
durant el citat teróini no s'hagueren presentat al·legacions.
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TERCER.- Seguir en l'expedient el procedióent i tràóits establits en la legislaciG aplicable.

OPINIONS  SINTETITZADES  DELS   RUPS  O  MEMBRES  DE  LA  CORPORACIÓ  QUE  INTERVENEN  EN  LA
DELIBERACIÓ (ARTICLE 109.1- , DEL RE LAMENT D'OR ANITZACIÓ, FUNCIONAMENT I RÈ IM JURÍDIC
DE LES ENTITATS LOCALS).

En representaciG de l'equip de govern defensa la proposta la regidora delegada de l'àrea d'Hisenda i
AdóinistraciG  eneral, Sra. Beatrie Jióénee, qui explica que s'ha convocat aquesta sessiG extraordinària
per la necessitat de fnançar l'aportaciG óunicipal a les obres de óillora dels polígons del óunicipi, per a
les quals s'ha obtngut una subvenciG que es perdria si l'Ajuntaóent no aprova la seua aportaciG en el
teróini establit. S'aprofta la celebraciG de la sessiG per a incloure taóbé el fnançaóent coópleóentari
de l'expropiaciG de la eona verda del carrer sant Raóon, en la quanta deteróinada judicialóent. I taóbé
per a dotar pressupostàriaóent una prióera fase de les obres de rehabilitaciG de Vil·la Aóparo, la part
prevista per a l'any 2019, que es coópletarà en anys successius.

El portaveu del grup Popular, Sr. Vicente Ibor, óanifesta que el seu grup votarà a favor de la proposta,
perquè consideren que sGn necessàries aquestes inversions. D'una banda no s'ha de perdre la subvenciG
de  les  obres  d'adequaciG  dels  polígons.  Quant  a  les  obres  de  Vil·la  Aóparo,  esóenta  que  es  van
coóençar durant el govern del Partt Popular i estan a óés en el seu prograóa electoral. I pel que fa a
l'expropiaciG de la eona verda del carrer sant Raóon, es tracta de coóplir una sentència. No obstant
això,  crida  l'atenciG  respecte  al  fet  que  s'anuncie  aquestes  inversions  quan  falten  9  dies  per  a  les
eleccions.

Per part del grup Socialista intervé el Sr. Vicent Ciscar, qui taóbé expressa que el seu grup votarà a favor
d'aquesta  óodifcaciG  de  crèdits.  Però  vol  coóentar,  en  prióer  lloc  que  ja  es  va  advertr  que  el
fnançaóent, adjudicaciG i execuciG de les obres dels polígons havia d'estar acabada abans de cap d'any.
Taóbé assenyala que no s'han assabentat de la sentència recaiguda respecte a l'expropiaciG de la eona
verda del carrer sant Raóon fns a l'últóa coóissiG inforóatva d'Hisenda, i deóana que se l'inforóe de
la data en què va arribar la sentència a l'Ajuntaóent. I fnalóent exposa que no entén que siga tan precís
el coóençaóent de les obres de Vil·la Aóparo. Clar que aquestes sGn unes obres necessàries i  que
s'havien d'haver contnuat una vegada fnaliteades les obres anteriors que es van realitear en aqueix
edifci. Però considera que seria óés noróal que fGra la nova CorporaciG resultant de les eleccions qui
aprovara el fnançaóent d'aquestes obres, igual que les altres inversions fnanceraóent sostenibles que
siguen necessàries. Té els seus dubtes què es tracte o no d'una decisiG oportunista, però coó estan
d'acord que es duguen a teróe aquestes obres, taóbé les votaran a favor. Afg que han d'avergonyir-se
de no haver realiteat les obres de Vil·la Aóparo en aquests quatre anys, sense fer cas del coóproóís
assuóit  en  consultar  a  la  ciutadania  respecte  a  l'ús  futur  d'aquesta  votaciG.  I  conclou  que  el  grup
Socialista votarà a favor de la proposta, però deixant constància que les obres de Vil·la Aóparo podien
haver esperat a la nova CorporaciG.

El  portaveu  del  grup  Pod-EU,  Sr.  Alberto  Torralba,  óanifesta  que  el  seu  grup  votarà  a  favor  de  la
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proposta, i que s'alegren de la subvenciG obtnguda per als polígons industrials, encara que s'avergonyeix
que no s'haja deóanat abans.

La Sra. Beatrie Jióénee contesta al Sr. Vicent Ciscar que en aquests óoóents no recorda la data en què
es va notfcar a l'Ajuntaóent la sentència de l'expropiaciG de la eona verda, i que li contestarà quan ho
esbrine. Pel que fa a les obres de Vil·la Aóparo recorda que la prióera fase de consolidaciG de l'edifci va
tenir óoltes difcultats per a poder acabar-se, i afegeix que la represa de les obres s'ha deóorat per
haver de fer óoltes altres coses urgents.  Considera justfcat portar  al  Ple aquestes obres ja  que el
projecte està ja redactat i convé iniciar-lo coó óés proópte óillor. Entén que no es tracta d'una cosa
electoralista, perquè tots els partts porten en el seu prograóa la contnuaciG d'aquestes obres.

El portaveu del  rup Coóproóís, Sr.  Josep Val, contesta al Sr.  Vicent Ciscar que ja es va redactar el
projecte per a poder sol·licitar la subvenciG dels polígons, que creu recordar que en alguna coóissiG
inforóatva d'Urbanisóe s'ha inforóat de la sentència de l'expropiaciG de la eona verda de sant Raóon,
en la qual es donava a l'Ajuntaóent 6 óesos per a fer el pagaóent, havent hagut d'esperar a fnançar-lo
coó IFS, i quant a Vil·la Aóparo exposa que tots els partts porten en el seu prograóa aqueixes obres i
consideren necessari fer-les coó óés proópte óillor.

El Sr. Vicent Ciscar indica que no qüestona la gestG de les obres dels polígons, i noóés recalca que les
obres han d'estar executades abans de cap d'any, per la qual cosa si s'ha avançat el projecte óillor. Es
tracta  d'una  subvenciG  de l'IVACE  convocada en  2018  per al  bienni  2018-2019,  per  la  qual  cosa  la
CorporaciG  ja  la  coneixia.  La  convocatòria  era  bianual  per  considerar  que  era  difcil  que  les  obres
s'acabaren  el  óateix  any  de  la  convocatòria.  Ell  va  inforóar  el  regidor  d'Urbanisóe sobre  aquesta
subvenciG quan es va publicar aquesta convocatòria l'any 2018,  plantejant l'avantatge de sol·licitar-la
aqueix any. No obstant això, des del departaóent d'Urbanisóe es va valorar no presentar-se en 2018, a
causa de l'excés de treball que hi havia en aqueix óoóent. A óés tenia el dubte respecte a si podien
incloure's en la convocatòria obres del polígon L'EstaciG i la Pasqualeta, perquè la seua urbaniteaciG no
està acabada. Però reitera que ell va plantejar la conveniència de sol·licitar aqueixa subvenciG l'any 2018.

El Sr. Alberto Torralba recorda que va eixir en la preósa que alguns pobles havien rebut subvenciG de
l'IVACE per als seus polígons industrials. I que en aqueix óoóent, a preguntes del portaveu del grup
Popular  en  la  coóissiG  d'OcupaciG  i  Coóerç,  es  va  contestar  que  era  una  qüestG  de  la  coóissiG
d'Urbanisóe i que, a óés a óés, no estava clar que poguera sol·licitar-se la subvenciG per a polígons que
no estgueren acabats. I d'aqueixa óanera no es va sol·licitar la subvenciG en aquell óoóent.

El Sr. Josep Val diu que és la segona vegada que se li adjudica a ell aquesta responsabilitat, quan la veritat
és que el regidor de polígons era el Sr. Vicent Ciscar, que havia de responsabilitear-se de les subvencions
que  pogueren  obtenir-se  per  a  óillorar  els  polígons.  Afg  que,  óalgrat  la  càrrega  de  treball  del
departaóent d'Urbanisóe, s'han assuóit altres assuóptes sol·licitats pel Sr. Ciscar, però en aquest cas va
assuóir sense posar difcultats que no es podia fer aqueix any. I óanifesta que ell assuóeix totes les
responsabilitats de l'àrea d'Urbanisóe, però aquesta no era responsabilitat seua.
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I no havent-hi altres assuóptes que tractar, l'Alcaldia-Presidència dGna per fnaliteada la sessiG, alçant-se
la óateixa a les tretee hores i trenta óinuts del dia dèsset de óaig de dos óil dènou, del que coó a
secretari en done fe.

DILI ÈNCIA.-  Per  a  fer  constar  que,  conforóe  al  que  es  disposa  en  l'artcle  91  del  Reglaóent
d'OrganiteaciG, Funcionaóent i Règió Jurídic de les Enttats Locals, la present acta ha sigut aprovada, en
els teróes que fguren en l'acord d'aprovaciG, en la sessiG celebrada el dia 12 de juny de 2019.
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ACTA Nº 5- PLENO EXTRAORDINARIO DIA 17/05/2019.

En Paiporta, siendo las 13:00 horas del día 17/05/2019, previa la correspondiente convocatoria y bajo la
presidencia de la Sra. Alcaldesa Dª. Isabel Martn  Góee, asistda del Secretario de la CorporaciGn D.
Francisco Javier Llobell Tuset, se reúnen en el SalGn de Plenos de la Casa Consistorial, con el objeto de
celebrar  sesiGn  EXTRAORDINARIA,  en  prióera  convocatoria,  los  óieóbros  de  la  CorporaciGn  que  a
contnuaciGn se expresan:

ALCALDESA – PRESIDENTA: Isabel Martn  Góee

CONCEJALES/AS:
Josep Val Cuevas (Coóproóís per Paiporta)
Beatrie Jióénee Jióénee (Coóproóís per Paiporta)
 uilleó Montoro LGpee (Coóproóís per Paiporta)
Zaira Martnee Chisbert (Coóproóís per Paiporta)
Antoni Torreño Mateu (Coóproóís per Paiporta)
Alberto Torralba Caópos (Pod-EU)
María Teresa Verdú Canto (Pod-EU)
Vicente Ibor Asensi (PP)
María Isabel Chisbert Alabau (PP)
Luis Toóas Rodenas Antonio (PP)
María Consuelo Lisarde Marín (PP)
Desaóparados Ciscar Navarro (PP)
Vicent Ciscar Chisbert (PSOE)
María Isabel Albalat Asensi (PSOE)
Ricardo Benlloch Caópos (PSOE)
Alejandro Jorge Sánchee Taraeona (PSOE)
José Antonio Salvador Paredes (no adscrito)
María ConsolaciGn Taraeona Bañuls (No adscrita)

INTERVENTOR: Jorge Zaóora Muñoe

SECRETARIO: Francisco Javier Llobell Tuset

No asisten, pero excusan su no asistencia Dª. Esther  il Soler (PP) y D. Alejandro  uterree Martnee (PP).

Declarado público el acto y abierta la sesiGn por la Sra. Alcaldesa, se procede a tratar los asuntos y 
adoptar los acuerdos sobre los expedientes incluidos en el siguiente

ORDEN DEL DÍA

1. AprobaciGn, si procede, del acta de la sesiGn plenaria nº 1/2019, de 31 de enero.
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2. HACIENDA  Y  ADMINISTRACIÓN   ENERAL.-  02804/2019  –  ModifcaciGn  presupuestaria  óod.
2019/13 de supleóento de crédito / crédito extraordinario (IFS - 2019)

1.- APROBACIÓN, SI PROCEDE, DEL ACTA DE LA SESIÓN PLENARIA Nº 1/2019, DE 31 DE ENERO.

El Sr. Secretario inforóa que no puede procederse a la aprobaciGn del acta indicada por no haber sido
repartda a los óieóbros de la CorporaciGn. Por lo que queda pendiente de aprobaciGn.

2.- HACIENDA Y ADMINISTRACIÓN GENERAL – 02804/2019 - MODIFICACIÓN PRESUPUESTARIA
MOD. 2019/13 DE SUPLEMENTO DE CRÉDITO/CRÉDITO EXTRAORDINARIO (IFS – 2019).

I.- ANTECEDENTES

I.1.- Providencia obrante en el expediente 02730/2019 con fecha 17 de enero de 2019 para llevar a cabo
la oportuna óodifcaciGn de crédito con el objeto de fnanciar el gasto en Inversiones Financieraóente
Sostenibles (IFS) 2019 pago coópleóentario terrenos eona verde San RaóGn.

I.2.-  Meóoria econGóica de la inversiGn fnancieraóente sostenible (IFS) de las obras “AdquisiciGn y
urbanieaciGn eona verde calle San RaóGn” coópleóentaria fróada con fecha 6 de óayo de 2019.

I.3.- Providencia obrante en el expediente 01005/2019 con fecha 7 de óayo de 2019 para llevar a cabo la
oportuna óodifcaciGn de crédito  para atender el coste óunicipal de los proyectos aprobados por el
IVACE para la óejora de los polígonos industriales 2019.

I.4.-  Meóoria  econGóica  de  la  inversiGn  fnancieraóente  sostenible  (IFS  2019)  para  la  óejora  y
óodernieaciGn de los polígonos industriales de la Mina, la Pascualeta y la EstaciGn del óunicipio de
Paiporta.

I.5.- Providencia obrante en el expediente 02779/2019 con fecha 7 de óayo de 2019 para llevar a cabo la
oportuna óodifcaciGn de crédito  para IFS óunicipal 2019 RehabilitaciGn Villa Aóparo.

I.6.- Meóoria econGóica de la inversiGn fnancieraóente sostenible (IFS) de las obras “RehabilitaciGn
Edifcio Villa Aóparo (2ª fase)”.

I.7.-  Inforóe  suscrito  por  la  intervenciGn  óunicipal  núóero  118/2019  obrante  en  el  expediente
02772/2019 en relaciGn con la realieaciGn de IFS en el ejercicio 2019.

I.8.- LiquidaciGn del presupuesto del ejercicio 2018.

II.- FUNDAMENTOS JURIDICOS
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II.1.- Real Decreto Legislatvo 2/2004, de 5 de óareo, por el que se aprueba el texto refundido de la Ley
Reguladora de las Haciendas Locales.

II.2.- Real Decreto 500/1990, de 20 de abril por el que se desarrolla el capítulo prióero del ttulo sexto
de  la  Ley  39/1988,  de  28  de  dicieóbre,  reguladora  de  las  Haciendas  Locales,  en  óateria  de
presupuestos. Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régióen Local.

II.3.- RD 781/86, de 18 de abril, por el que se aprueba el Texto Refundido de Régióen Local.

II.4.- Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera

II.5.- Bases de EjecuciGn del presupuesto

El Ayuntaóiento Pleno por unanióidad acuerda:

PRIMERO.- Aprobar inicialóente la óodifcaciGn de crédito IFS 2019 núó. 2019/13, el resuóen de la cual
es el siguiente:

MC crédito extraordinario
Alta
Partda DescripciGn Ióporte
43140/61961 IFS Mejora Infraestructuras Parques Eópresariales - Pol. La Pascualeta 75,461.49 €
43140/61962 IFS Mejora Infraestructuras Parques Eópresariales - Pol. La Mina 80,000.01 €
43140/61963 IFS Mejora Infraestructuras Parques Eópresariales - Pol. La EstaciGn 24,990.58 €

MC crédito extraordinario
Alta
Partda DescripciGn Ióporte
93300/63203  IFS óunicipal Rehabilitacion Villa Aóparo 118,836.77 €

MC supleóento de crédito
Alta
Partda DescripciGn Ióporte
17100/60900 Zona Verde San RaóGn 470,154.97 €

FinanciaciGn
Reóanente de Tesorería para gastos generales

Partda DescripciGn Ióporte
87000 Reóanente de Tesorería para gastos generales 769,443.82 €

SE UNDO.- Exponer al público esta óodifcaciGn presupuestaria, previo anuncio en el Boletn Ofcial de
la Provincia, por quince días hábiles, durante los cuales los interesados podrán exaóinarla y presentar
reclaóaciones ante el Pleno. La óodifcaciGn de créditos se considerará defnitvaóente aprobada si
durante el citado plaeo no se hubiesen presentado alegaciones.

Pàgina 9 de 12

Identificador aMQ9 G2wB 8Zcl PjIy 64Lx 2FOm xwU=   (Válido indefinidamente)

URL https://unica.paiporta.es/PortalCiudadano/



TERCERO.- Seguir en el expediente el procedióiento y tráóites establecidos en la legislaciGn aplicable.

OPINIONES SINTETIZADAS DE LOS  RUPOS O MIEMBROS DE LA CORPORACIÓN QUE INTERVIENEN EN LA
DELIBERACIÓN  (ARTÍCULO  109.1- ,  DEL  RE LAMENTO  DE  OR ANIZACIÓN,  FUNCIONAMIENTO  Y
RÉ IMEN JURÍDICO DE LAS ENTIDADES LOCALES).

En representaciGn del  equipo de gobierno defende la  propuesta  la  concejala  delegada del  Área de
Hacienda y AdóinistraciGn  eneral Dª. Beatrie Jióénee, quien explica que se ha convocado esta sesiGn
extraordinaria  por  la  necesidad  de  fnanciar  la  aportaciGn  óunicipal  a  las  obras  de  óejora  de  los
polígonos del óunicipio, para las que se ha obtenido una subvenciGn que se perdería si el Ayuntaóiento
no aprueba su aportaciGn en el plaeo establecido. Se aprovecha la celebraciGn de la sesiGn para incluir
taóbién la fnanciaciGn coópleóentaria de la expropiaciGn de la eona verde de la calle San RaóGn, en la
cuanta deteróinada judicialóente. Y taóbién para dotar presupuestariaóente una prióera fase de las
obras de rehabilitaciGn de Villa Aóparo, la parte prevista para el año 2019, que se coópletara en años
sucesivos.

El portavoe del  rupo Popular D. Vicente Ibor óanifesta que su grupo votara a favor de la propuesta,
pues consideran que son necesarias estas inversiones. Por un lado no se debe perder la subvenciGn de
las obras de adecuaciGn de los polígonos.  En cuanto a las obras de Villa Aóparo, óenciona que se
eópeearon durante el gobierno del Partdo Popular y están adeóás en su prograóa electoral. Y por lo
que  se  refere a  la  expropiaciGn  de la  eona  verde  de  la  calle  San RaóGn,  se  trata  de  cuóplir  una
sentencia. Sin eóbargo llaóa la atenciGn respecto al hecho de que se anuncie estas inversiones cuando
faltan 9 días para las elecciones.

Por parte del  rupo Socialista interviene D. Vicent Ciscar, quien taóbién expresa que su grupo va a votar
a favor de esta óodifcaciGn de créditos. Pero quiere coóentar, en prióer lugar que ya se advirtG de que
la fnanciaciGn, adjudicaciGn y ejecuciGn de las obras de los polígonos debía estar teróinada antes de fn
de año. Taóbién señala que no se han enterado de la sentencia recaída respecto a la expropiaciGn de la
eona verde de la calle San RaóGn hasta la últóa coóisiGn inforóatva de Hacienda, y pide que se le
inforóe de la fecha en que llego la sentencia al Ayuntaóiento. Y fnalóente expone que no entende que
sea tan preciso el coóieneo de las obras de Villa Aóparo. Esta claro que son unas obras necesarias y que
se debían haber contnuado una vee fnalieadas las obras anteriores que se realiearon en ese edifcio.
Pero considera que sería óas noróal que fuera la nueva corporaciGn resultante de las elecciones quien
aprobara la fnanciaciGn de estas obras, igual que las deóás inversiones fnancieraóente sostenibles que
sean necesarias. Tiene sus dudas de que se trate o no de una decisiGn oportunista, pero coóo están de
acuerdo  con  que  se  lleven  a  cabo  estas  obras,  taóbién  las  votaran  a  favor.  Añade  que  deben
avergonearse de no haber realieado las obras de Villa Aóparo en estos cuatro años, sin hacer caso del
coóproóiso asuóido al consultar a la ciudadanía respecto al uso futuro de esta votaciGn. Y concluye que
el  rupo Socialista votara a favor de la propuesta, pero dejando constancia de que las obras de Villa
Aóparo podían haber esperado a la nueva corporaciGn.
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El  portavoe  del   rupo  Pod-EU,  D.  Alberto  Torralba  óanifesta  que  su  grupo  votara  a  favor  de  la
propuesta,  y  que  se  alegran  de  la  subvenciGn  obtenida  para  los  polígonos  industriales,  aunque  se
avergüenea de que no se haya pedido antes.

Dª. Beatrie Jióénee contesta a D. Vicent Ciscar que en estos óoóentos no recuerda la fecha en que se
notfco al Ayuntaóiento la sentencia de la expropiaciGn de la eona verde, y que le contestara cuando lo
averigüe.  En cuanto a las obras de Villa  Aóparo recuerda que la  prióera fase de consolidaciGn del
edifcio tuvo óuchas difcultades para poder teróinarse, añadiendo que la reanudaciGn de las obras se
ha deóorado por tener que hacer otras óuchas cosas urgentes. Considera justfcado traer al Pleno estas
obras ya que el proyecto está ya redactado y conviene iniciarlo cuanto antes. Entende que no se trata de
algo electoralista, pues todos los partdos llevan en su prograóa la contnuaciGn de estas obras.

El portavoe del  rupo Coóproóís, D. Josep Val, contesta a D. Vicent Ciscar que ya se redactG el proyecto
para  poder  solicitar  la  subvenciGn  de  los  polígonos,  que  cree  recordar  que  en  alguna  coóisiGn
inforóatva de Urbanisóo se ha inforóado de la sentencia de la expropiaciGn de la eona verde de San
RaóGn, en la que se daba al Ayuntaóiento 6 óeses para hacer el pago, habiendo tenido que esperar a
fnanciarlo coóo IFS, y en cuanto a Villa Aóparo expone que todos los partdos llevan en su prograóa
esas obras y consideran necesario hacerlas cuanto antes.

D. Vicent Ciscar indica que no cuestona la gestGn de las obras de los polígonos, y solo recalca que las
obras tenen que estar ejecutadas antes de fn de año, por lo que si se ha adelantado el proyecto óejor.
Se  trata  de una subvenciGn del  IVACE convocada en 2018 para  el  bienio 2018-2019,  por lo  que la
corporaciGn ya la conocía. La convocatoria era bianual por considerar que era difcil que las obras se
teróinaran el óisóo año de la convocatoria. Él inforóo al concejal de urbanisóo sobre esta subvenciGn
cuando se  publico  esta  convocatoria  el  año  2018,  planteando la  ventaja  de solicitarla  ese año.  Sin
eóbargo desde el departaóento de urbanisóo se valorG no presentarse en 2018, debido al exceso de
trabajo  que  había  en  ese  óoóento.  Adeóás  tenía  la  duda  respecto  a  si  podían  incluirse  en  la
convocatoria obras del polígono La EstaciGn y la Pascualeta, pues su urbanieaciGn no está acabada. Pero
reitera que él planteo la conveniencia de solicitar esa subvenciGn el año 2018.

D. Alberto Torralba recuerda que saliG en la prensa que algunos pueblos habían recibido subvenciGn del
IVACE  para  su  polígonos  industriales.  Y  que  en  ese  óoóento,  a  preguntas  del  portavoe  del   rupo
Popular en la  coóisiGn de eópleo y coóercio,  se contestG que era una cuestGn de la  coóisiGn de
urbanisóo y que adeóás no estaba claro que pudiera solicitarse la subvenciGn para polígonos que no
estuvieran teróinados. Y de ese óodo no se solicitG la subvenciGn en aquel óoóento.

D. Josep Val dice que es la segunda vee que se le adjudica a él esta responsabilidad, cuando lo cierto es
que el concejal de polígonos era D. Vicent Ciscar, que debía responsabiliearse de las subvenciones que
pudieran obtenerse para óejorar los polígonos. Añade que pese a la carga de trabajo del departaóento
de urbanisóo, se han asuóido otros asuntos solicitados por el Sr. Ciscar, pero en este caso asuóiG sin
poner difcultades que no se podía hacer ese año. Y óanifesta que él asuóe todas las responsabilidades
del área de Urbanisóo, pero esta no era responsabilidad suya.
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Y no habiendo otros asuntos que tratar, la Alcaldía-Presidencia da por fnalieada la sesiGn, levantándose
la óisóa a las trece horas y treinta óinutos del día diecisiete de óayo de dos óil diecinueve, de lo que
coóo Secretario doy fe.

DILI ENCIA.-  Para  hacer constar  que,  conforóe a  lo  dispuesto en el  artculo 91 del  Reglaóento de
OrganieaciGn, Funcionaóiento y Régióen Jurídico de las Entdades Locales,  la  presente acta ha sido
aprobada, en los téróinos que fguran en el acuerdo de aprobaciGn, en la sesiGn celebrada el día 12 de
junio de 2019.
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